
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2012–2013 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z06358 

Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Nederland uitgerangeerd» (ingezonden 29 maart 
2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Nederland uitgerangeerd»?1 

Vraag 2
Was u bekend met het voornemen van spoorbedrijf Eurostar om een snelle 
verbinding te onderhouden tussen Amsterdam en London? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Hoe is, tegen de achtergrond dat Europees is bepaald dat concurrentie op 
internationale spoorverbindingen is toegestaan, het toelaten van buitenlandse 
vervoerders op het hogesnelheidsnet geregeld in Nederland? Bent u bereid 
na te gaan waarom Eurostar niet voornemens is om een snelle trein te laten 
rijden tussen Amsterdam en London? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat Nederland goed moet zijn aangetakt op het hogesnel-
heidsnet inclusief een verbinding tussen Amsterdam en London? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Hoe duur is het gebruik van het Nederlandse snelle spoor in vergelijking met 
de ons omringende landen, tegen de achtergrond dat in het genoemde artikel 
staat dat de bedragen die moeten worden betaald voor het snelle spoor in 
Nederland fors zijn? Kunt u een vergelijking toevoegen aan uw antwoord? Zo 
nee, waarom niet? Wat betaalt Thalys voor het gebruik van het snelle spoor 
in Nederland in deze vergelijking?

1 Telegraaf, 26 maart 2013
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